
Holice 2018

Tak jako v minulých létech se do Holic sjede velké množství hamů. Mezi nimi jsou i borcu z
CUC a již několik let se fotografujeme, abychom si nad fotkou časem zavspomínali a zhodnotili jak
stárneme. 

V letošním roce se mi i přes včas odeslanou žádost o čas v klubovně nepodařilo zajistit. Čas
15 hodin již byl trochu za hranou. Když jsem se jej dozvěděl, nebylo již možno nic měnit. Ale již v
pátek jsme se při popíjení hruškovice ze slovenských zdrojů domlouvali, že nemá smysl pobíhat od
místnosti  do místnosti,  když většina nás jezdí i  nedělní  závod.  Tak v sobotu,  hned po příjezdu
Loboše OK1FGD jsme se dohodli na setání společném. Jezdíme závod v podstatě se shodnýma
podmínkama a tak i  případné problémy jsou shodné.  V rozhlase nám několikrát  ohlásili,  že  se
setkání CUC uskuteční spolu s NZ. Jediným problémem bylo umístění v klubovně 4, která je malá a
bylo v ni jen asi 12 míst.  S Lubošem jsme přestěhovali stoly a donesli židlí co se do ní vešlo.
Nakonec  si  myslím,  že  spokojenost  snad byla  u  všech a  dohodli  jsme  se  na  příští  ro  opět  na
společném posezení a fotografování.

Na setkání jsem vyřídil pozdrav od Stana OM8AQ a Niky OM8KW, ktří byli na dovolené.
Dále od Petra OK2WA, který byl také mimo ČR. 

To je vše a vzhůru do Holic 2019.

(Mám jen tuto jednu fotku. Pokud mi pošlete další, uložím je jako album.)


